
Referat fellesmøte - FAU Solvang skole  

Dato/tid:  Onsdag 15.12.2021 kl.18:30 
Sted:   Teams 

Oppmøte:           

• Anette Sidabutar (1. trinn) 

• Henrik Lindegaard Andersen (2. trinn) 

• Daniel Rolfsnes (4. trinn) 

• Alf Harald Aronsen (4. trinn) 

• Anette Nesse (5. trinn) 

• Liv Johanne Salhus (6. trinn) 

• Sean Grinde (Uteområdeutvalget) 

• Ørjan Warvik (Uteområdeutvalget) 

• Ingeborg G. Opdal (7. trinn (vikar 3. trinn)) 

Saksliste 

-Sak 26/2021-22  Uteområdet og veien videre. 

Hvordan skal FAU og uteområdetutvalget jobbe videre inn mot Solvang skole og lag og foreninger i 

nærområdet rundt skolen for å få Haugesund kommune til å få igangsatt planarbeid for uteområdet 

rundt Solvang skole raskest mulig? 

Sean Grinde og Ørjan Warvik fra uteområdeutvalget deltok på denne delen av møtet. FAU i 

samarbeid med uteområdeutvalget er enige i at veien videre først må gå gjennom partiene som sitter 

i posisjon på rådhuset. Uteområdeutvalget formulerer en e-post til posisjonspartiene, hvor et 

oppfølgingsmøte ønskes i starten på januar. Dette for å søke om midler til en plan for Solvang. Et 

vedtak om å starte planleggingen må på plass. FAU inviterer uteområdeutvalget og velforeningene i 

området til et møte den 12. januar, for å forfatte et brev sammen, som skal sendes utvalg for plan og 

miljø. Dette for å få på plass ekstra ressurser i gartnerplanen. 

FAU og uteområdeutvalget er enige i at lyssetting av fotballbanen samt 1. klasse sitt uteområde er 

mest prekært. Brakkene kan fjernes så snart skolene er tilbake på grønt nivå. 

 

- Sak 27/2021-22 Status Covid etter nye restriksjoner 

Daniel orienterte hva rektor og han snakket sammen om i telefonmøte tidligere i uka, først og fremst 

rundt de nye retningslinjene rundt smittevern. Ellers orienterte rektor om stort fravær og stort 

vikarbehov.  

 

- Sak 28/2021-22 Økonomi FAU. 

Ingen endringer siden forrige møte.  

 

- Sak 29/2021-22 Info fra SU – Samarbeidsutvalget. 

Ikke nytt møte siden sist. 

 

- Sak 30/2021-22 Info fra KFU – Kommunens foreldreutvalg. 

Skjermbruk i skolen er et hett tema på alle skolene. 

 

- Sak 31/2021-22 Temakveld.  



Flertallet i FAU ønsker temakveld rundt temaet uteområde, og gjerne i forbindelse med en dugnad til 

våren. Vi ønsker innspill rundt hva en ønsker at kvelden skal inneholde. 

 

- Sak 32/2021-22 17 mai. Nedsette komite 

Representant fra FAU er på saken, men har hittil kun fått en person som har meldt seg. Man ønsker 

at 17. mai-komiteen skal være på 4-5 personer. Daniel tar kontakt med klassekontaktene som må få 

på plass nok folk. Selv om en ikke er trygg på at det blir 17. mai-arrangement på skolen grunnet 

smitten i samfunnet, skal en allikevel planlegge for at det blir noe av. 

 

- Sak 33/2021-22 Innsendte saker 

Ingen saker. 

 

- Sak 34/2021-22 Eventuelt 

Ingen saker. 

 

NESTE FAU-STYREMØTE: 19. januar! (Trolig i Teams)  

Eventuelle saker sendes styret via klassens FAU-representant.  

Referent: Ingeborg Grindheim Opdal 7A 

 


